

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-01-23

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Jakob Fredby väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alexander: Hoppas alla haft trevligt jullov. Välkommen till Jesper och Emma, jobbat med PR sista veckan och en del om phaddergruppssystemet.

Marcus: Börjat exjobba så det blir lite mindre tid till detta nu.

Elin E: Bra med mig, vi hade sektionsintro i tisdags och arbetskväll.

Elin G: Skickat ut om nyckeldag, bytt kod på låset till buren. Jobbar på att få klart alla protokoll från innan jul.

Elias: Helt okej med mig, håller på med de nya kassörerna och hjälper de komma igång.

Jakob: Skickat nyhetsbrev. Återställt konton och Spidera möten om mattermost.

§4.2 DP

Bra jullov, pubbrunda ikväll, kul med jazz

§4.3 F6

Gött med break, ET-rajj gick bra och nu planerat aspning och är taggade

§4.4 FnollK

Vi börjar komma närmare varandra och så.

§4.5 SNF

Bra med mig, väldigt pigg. Cocktailparty ikväll och jobbat med masterprogramsomläggningen som sker antingen i sommar eller nästa sommar

§4.6 Foc

Har varit ledig länge men är väldigt trött. Foc har börjat kika på aspning, lite flipper. DE ska gå på par ikväll, det blir kul

§4.7 FARM

Bra med oss vi har börjat kolla på kostymer. Vi ska inte gå par.

§5 Teambuilding

Vi tänkte få till en hyfsat snart för att få in de nya i gruppen. En kväll inom de närmaste veckorna. Måndag den 3/2 verkar vara ett bra datum så vi kör på det.

§6 Möte om korridorsregler

Här ska vi också hitta en tid för att bestämma vilka regler som ska gälla. Vi tar det på styremötet nästa vecka istället då alla kommittéer kunnat prata ihop sig.

§7 Ny mall för verksamhetsplaner

Ett möte i måndags hur ett nytt upplägg kan se ut. Nu står det "dagliga arbetet" men vi vill ha mer planeringar och förbättringar som man vill göra. Det stora kommer när styrets verksamhetsplan ändras vilket blir i maj men nollK och FARM kan implementera lite nu också. En ide är att varje kommitté kan ha ett hållbarhetsmål på sin verksamhetsplan samt punkter som man vill jobba extra med under sitt år. Marcus tycker att det kan vara bra med konkreta idéer och inte bara diffusa punkter som "fler studenter ska intressera sig i arbetsmarknadsfrågor". Verksamhetsberättelserna bör också koppla till sina verksamhetsplaner så att man får mer återkopplingar. Viktor tycker att det kan vara svårt när man precis gått på att tänka på vad man kan utveckla i kommittén, det är lättare när man suttit ett tag. Det kommenteras att sittande kan göra en preliminär plan med vad man som kan förbättras och ge idéer till efterträdarna som sedan kan välja några punkter att jobba med.

§8 Phaddergruppssystem

Högskolan har länge tyckt att systemet som det är nu är väldigt problematiskt. Systemet har ändrats lite sen detta togs upp första gången men det anses vara för lite och i höst togs det upp på ett programråd att något nu bör ske. Nu efter jul har flera i kärnstyret varit på möten med olika personer i ledningen för att ta reda på mer vad de vill. Efter detta tolkar kärnstyret att de inte vill att vi delar in folk i grupper som nu och att phaddergrupperna har en del dåliga kulturer. Kärnstyret ska fortsatt ha möten framöver med FnollK 24 och 25 för att diskutera hur vi kan gå vidare. Vi reflekterar över hur sektionen hade mottagit en ändring av systemet, samt kort om brister och fördelar i det nuvarande phaddergruppssystemet. Nicco berättar om hur det funkar på V där han gått på mottagningen, där slumpar man in och han tycker inte att det fungerade jättebra. När han jämför mottagningen på V och F så tycker han F:s system ger en bättre och tryggare mottagning för Nollan och man får vänner som håller längre på vår sektion.

§9 Äskningar

Vi har fått in en äskning om en ny skärm till talmanspresidiet för cirka 2300 kronor. Den hade använts på sektionsmötet så att talmanspresidiet kan ha bättre koll samt så kan kassörer använda den för bokföring. Den hade behövts förvaras på kassörsrummet.

Beslut: Att godkänna äskningen på en skärm för 2300 kronor.

Vi har fått in en äskning på 800 kronor för friluFTM. De hade "elda i skogen" förra läsperioden och intresset var bra. Nu vill de åka ut till skärgården. Resan dit skulle man betala själv men maten är subventionerad. Vi tycker att det är ett bra engagemang som fyller ett syfte sektionen inte fyller nu. Elias godkänner den själv

§10 Övriga frågor

§10.1 aspaffisher

Aspaffisher får endast sitta på anslagstavlor i högskolans lokaler, alltså ska de i övergången och Signes tas ned.

§10.2 städsschema

Marcus och Alexanders städvecka nu. Marcus tycker det är gött.

§10.3 Nomineringar

Foton vill göra egna nomineringar till sina aspar. Vi tycker att det känns konstigt att de ska göra egna nomineringar när vi har en valberedning. Om de ska nominera innan tycker vi att det ska gå genom valberedningen men tycker det



är okej om de på diskussionsdelen av invalet på sektionmötet kommenterar vad de tycker. Vi skriver ihop ett svar med våra tankar och hur vi vill att de sköter det.

§11 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign